
Samfällighetsföreningen 

Rydebäck II Huvudskär  Verksamhetsberättelse 2021 

Styrelsen 

Under det gångna verksamhetsåret (1/1 - 31/12 2021) har föreningens funktioner fördelats på följande 
sätt; 

Anna Elweroth, ledamot – ordförade  Degerögatan 6 Bokföring mm                                       
Anna Pramborn, ledamot – Trädbestånd Båtögatan 10  BDO AB, Helsingborg 
Rebecca Wihlborg Juul, ledamot – Kassör Rörögatan 13 Valberedning                     
Eva Thornberg, ledamot – grönytor  Båtögatan 14  Josefin Boyde                     
Gustav Lidemyr, ledamot – webmaster  Tryggögatan 22 Revisor                               
Eva Hultberg, suppleant   Veddögatan 16 Kjell Olsson                        
Ulla Tilly Mårtensson – suppleant             Seskarögatan 1 Johan Bodén – suppleant 

                                                         
Sammanfattning av styrelsearbetet 

Styrelsen har utöver föreningsstämma och konstituerande möte, genomfört 6 protokollförda ordinarie 
styrelsemöten. Under året har vissa av dessa varit digitala möten. Mellan mötena har 
styrelsemedlemmarna utfört beslutade uppgifter samt beordrat och bevakat anlitade entreprenörers 
arbete. Det övergripande styrelsearbetet har bedrivits i enlighet med beslutad verksamhetsplan och 
budget.  

 

Följande har utförts under verksamhetsåret; 

• Fyra nyhetsbrev har skickats ut.  

• Under året har vi haft 6 styrelsemöte. 

• Betongfundament (Tryggögatan) dolt med jord för att ingen skall skada sig. 

• Trädbeskärning i området. 

• Planering och genomförande av vårstädning. 

• Snöröjning och sandning under vinterperioden enligt avtal med entreprenör.  

• Fortlöpande gräsklippning av gemensamma grönytor enligt avtal med entreprenör.  

• Träd tagits ner och ersatts.  

• Alla nyplanterade träd har försetts med kantskydd med bark.   

• Fortlöpande uppdatering av hemsida.                                                                                          

• Alla leverantörsfakturor ändrat till elektroniska, för miljö och lättare hantering.                 

• Lars-Olle har haft genomgång med styrelsen om allt kring sophuset.                       

• Fortlöpande administration och kontroll av räkenskaperna, även för Sophuset  

• Veddögatan. Dokumenterat regler för ev. gräva ner kabel för elbilsladdning, Veddögatan. 

• Uppdatering av styrelsens verksamhetsplan (underhålls- och förnyelseplan för 3år) inklusive budget 
för 2023.     

• Utdelning av välkomstinformation till nya fastighetsägare.  

• Upprättande av årsbokslut och underlag till revisorer.  
 

Den avgående styrelsen föreslår att det gångna årets ekonomiska resultat – lika tidigare år – beslutats att 
överföras i ny räkning. Styrelsen vill också härmed framföra sitt gemensamma tack till medlemmarna för 
visat förtroende. 


